

TERRE SAINTE TIGER KNIGHTS Basketball Club Detections for players male and female birth year 2008 and 2007 (other players older and younger are welcome)

(français ci-dessous)

The TERRE SAINTE TIGER KNIGHTS Basketball Club is planning to enter a mixed male/female U13 team into competition for the 2019-2020 season. For the 2019-2020 season, normally U13 will be birth year 2007 and 2008 (that is, players cannot turn 13 until the new year 2020). Advanced players born in 2009 are also possible.

The TERRE SAINTE TIGER KNIGHTS Basketball Club is also planning to train younger players (birth years 2009, 2010 etc) one time per week in order to progress to the U13//U17 teams in the future.

The purpose of the detection sessions is to determine whether we have enough players of both the "U13" and the "younger" categories to have viable groups. We will continue to have a U17 Masculin team for next season.

The dates for the detections are: 18 JUNE 18h00 at Chavannes-de-Bogis (Route de la Sallivaz 3)
21 JUNE 17h00 at Mies (Au Sorbier, Route de Veytay 16)

If a player is unable to meet either of these dates, other arrangements can be made.

Le club de basketball TERRE SAINTE TIGER KNIGHTS prévoit d'inscrire une équipe mixte masculin / féminin U13 en compétition pour la saison 2019-2020. Pour la saison 2019-2020, U13 sera normalement l'année de naissance 2007 et 2008 (c'est-à-dire que les joueurs ne pourront pas avoir 13 ans avant le nouvel an 2020). Les joueurs avancés nés en 2009 sont également possibles.

Le club de basketball TERRE SAINTE TIGER KNIGHTS envisage également de former les jeunes joueurs (naissances 2009, 2010, etc.) une fois par semaine afin de progresser dans les équipes U13 // U17 à l'avenir.

Le but des sessions de détection est de déterminer si nous avons suffisamment de joueurs des catégories "U13" et "plus jeunes" pour avoir des groupes viables. Nous allons continuer à avoir une équipe masculine des moins de 17 ans pour la saison prochaine.

Les dates des détections sont: le 18 juin à 18h00 à Chavannes-de-Bogis (Route de la Sallivaz 3)
21 juin 17h00 à Mies (Au Sorbier, Route de Veytay 16)

Si un joueur est incapable d'assister à l'une ou l'autre de ces dates, d'autres dispositions peuvent être prises.

Charles TEISING
Coach
TERRE SAINTE TIGER KNIGHTS
"We make basketball players"